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S.H. van Klink 
Raadsvragen op grond van artikel 47 van het reglement van orde voor de 
vergaderingen en ander werkzaamheden van de raad 2015, betreffende de 
vaccinatiegraad in Huizen 
20 september 2018 

Geacht college, 

De VVD fractie heeft vernomen dat de vaccinatiegraad in Huizen met 89,9% tot de laagste in de 
regio behoort. In verband hiermee heeft de fractie van de VVD een aantal vragen: 
1. Bent u als college op de hoogte van de te lage vaccinatiegraad in Huizen? Zoja, wanneer heeft

u hier kennis van genomen?
2. Hoe verklaart u dat de vaccinatiegraad in Huizen behoort tot de laagste in de regio?
3. Hoe heeft de vaccinatiegraad in onze gemeente zich over de afgelopen jaren ontwikkeld?
4. Welke specifieke vaccinaties, die in het kader van het Rijksvaccinatieprogramma worden

aangeboden, worden door ouders in onze gemeente geweigerd?
5. Welke stappen worden er in Huizen ondernomen om de door de

Wereldgezondheidsorganisatie (WHO) gestelde norm van 95% te halen?
6. Welke additionele mogelijkheden ziet u om de vaccinatiegraad in onze gemeente weer tot op

of boven de door de Wereldgezondheidsorganisatie (WHO) gestelde norm van een
vaccinatiegraad van ten minste 95% te brengen?

7. Is het u bekend of er in onze gemeente kinderopvangorganisaties zijn die niet-gevaccineerde
kinderen weigeren?

8. Wat is het standpunt van het college over kinderopvangorganisaties die niet-gevaccineerde
kinderen weigeren?

Ik verzoek u om schriftelijke beantwoording van deze raadsvragen voor de 
raadsvergadering van 27 september a.s.. Mocht dat onverhoopt niet lukken, dan wil ik 
mondelinge beantwoording van mijn vragen in de raadsvergadering van 27 september 
a.s..

Met vriendelijke groeten, 

Sjoerd van Klink 
VVD‐fractie Huizen 


